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Veenendaal, 29 september 2014

Geacht college,

Op 11 juli jongstleden heeft wethouder Overduin een rapport van de SP in ontvangst genomen, 
waarin wordt ingegaan op de vermindering in huishoudelijke ondersteuning als gevolg van de 
herindicatie die begin dit jaar is ingegaan. We kijken terug op een goede bijeenkomst, en zijn de 
wethouder erkentelijk voor de tijd die zij voor deze overhandiging heeft genomen, en de open 
houding waarin zij inging op de sprekers en haar eerste indruk van het rapport.

In het onderzoek dat vooraf ging aan het rapport, heeft de SP een beeld proberen te verkrijgen 
over hoe deze herindicatie is geland bij zorgvragenden, en hoe dit zich verhoudt tot de 
uitgangspunten zoals geformuleerd in Model Veenendaal. De SP concludeert dat uitgangspunten 2 
(ondersteuning waar nodig), 3 (maatwerk) en 4 (integraal op alle leefgebieden) niet zijn nageleefd 
bij deze herindicatie.

Inmiddels is het zomerreces gepasseerd, en vertrouwen wij erop dat het college de uitkomsten van 
het rapport tot zich heeft genomen en besproken heeft. Naar aanleiding van het rapport, stelt de 
SP het college de volgende vragen:

1. Deelt het college de conclusies die de SP trekt in het rapport? Zo niet, hoe kijkt het College 
dan aan tegen de herindicaties (in hun relatie tot Model Veenendaal)?

2. Is het college bereid de aanbevelingen over te nemen, zoals verwoord in het rapport? Zo 
ja, wanneer kan de gemeenteraad hierover een terugkoppeling verwachten? Zo niet, wat is 
daar dan de reden van?

3. Indien het College slechts enkele conclusies deelt en/of aanbevelingen overneemt, welke 
zijn dit dan en waarom? En welke deelt u niet of neemt u niet over en waarom?

Wij vertrouwen op een spoedig antwoord.

Met vriendelijke groet,

J.P. Breur
Fractievoorzitter SP Veenendaal


